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Referat 

Præsentation af elevrådsrepræsentanterne 

1. Status fra Jakob vedr. det fælles skolebestyrelsesmøde med politikere og forvaltning 
Det sidste møde omhandlede igen den fælles bekymring ift. skolernes økonomi i Horsens.  
Behovet for segregering var et stort tema på mødet. 
Skolerne er meget forskellige og ønsker nye model på området, mens nogle er fortaler for 
den model, som vi har på nuværende tidpunkt. 
Der er indkaldt til nyt møde vedr. skolernes økonomi mandag d. 30.10.2023 kl. 19-20.30. 
 

2. Status på Langmarkskolens økonomi 
Budgettet ved kalenderårets start og frem til forventet budget i september er ændret meget 
grundet de refusioner, puljepenge, generel elevtilgang, opgaven omkring ukrainerne i 
skolens ældste klasser mv. 
Vi har fortsat 1,8 million fra Elevløft. Skolebestyrelsen vil gerne have, at beløbet fremstår 
som en selvstændig post, da det ikke er et overskud, som er opstået i indeværende 
kalenderår. 
Gennemgang af forbrug på driftskonti.  
 
Budgettet er godkendt. 
Under punktet gennemgik Christian den ændrede model for skolens drift og de midler. Vi 
reduceres. Skolebestyrelsen spørger ind til om det er muligt at gøres indsigelser ift. 
reduktionen. 
 

3. Udkast til opdateret Værdiregelsæt (opfølg. på seneste møde) 
Kort gennemgang af første udkast til nyt værdireglesæt. Punktet sættes på på næste 
skolebestyrelsesmøde, hvor det drøftes igen.  
 

4. Rekruttering. Skolestartere 2023 – indskrivningsprocenten 
Bilag uddelt. Kort gennemgang ved Christian.  



De initiativer, som der er sat i gang virker. Vi justerer fortsat på indsatsen 
Skolebestyrelsen er meget optaget af, at vi som skole fortsat har fokus på den forebyggende 
indsats. 
 

5. Elevrådene 
Det lille elevråd 
Der har været første møde i elevrådet d. 26.9.2023. På mødet har de talt om, hvad et 
elevråd er og der er lavet en plan for skolens venskabsplan på tværs af årgange. På næste 
møde d. 8.11.2023 skal der arbejdes videre med den plan. Derudover skal de drøfte, 
hvordan legepatruljen fungerer. 
 
DME 
Intet nyt. 
 
Det store elevråd 
Det store elevråd er i gang at planlægge juleklippedagen og skolevalg 
Det store elevråd vil gerne arrangere en kulturdag. Det er også et tema, som behandles på 
elevrådet. 
Derudover savner de en skolefest i udskolingen 
Skolebestyrelsen ønsker et oplæg til, hvordan skolefesten for udskolingen kan se ud. 
 

6. Temadrøftelse: Hvad er det gode forældresamarbejde 
Se bilag 
 

7. Evt. 
a. Ønsker til punkter på kommende dagsordener – ingen punkter 
b. Ingen suppleanter og Jakob er netop udtrådt af bestyrelsen – Skolen gennemfører 

suppleringsvalg snarest 
c. Ansættelse af en lærer, en administrativ medarbejder 

i. Christian skriver ud til jer ift. datoer, så I kan byde ind på, hvornår I kan 
deltage 

d. Vi er ved at samle op på punkterne fra sidst. Der sendes en opfølgningsmail ud med 
svar på de spørgsmål, som I havde 

e. Skolepatruljen – de går meget tidligt ind. Vi følger op med de ansvarlige for 
skolepatruljen 

f. Linket til MU.dk er væk på AULA.dk. Inge Johanne følger op 


